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Rickard Olsson Typ av möte: 
Årsmöte 2018 

Kallade 
mötesdeltagare: 
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Närvarande 
Mötesmedlemmar: 

Rickard Olsson 
Marie Arvehell 
Peldta Pöllänen 
Carina Lundahl 
Emelie Hamestam 
Håkan Pettersson 
Mats Andersson 
Kaj Skärstrand 
Maud Bengtsson 

Dagordning 

1. Val av ordförande för stämman 
2. Val av sekreterare för stämman 
3. Val av två justeringsmän och rösträknare 
4. Styrelsens och revisoremas berättelse 
5. Ansvarsfrihet för styrelsen 
6. Framställning från styrelsen eller motioner från medlemmarna 
7. Ersättning styrelsen 
8. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd 
9. Val av styrelse, styrelseordförande och suppleanter 
10. Val av revisor och suppleant 
11. Val av valberedning 
12. Övriga frågor 



1. Val av ordförande 

Beslut: 

Mötet valde Rickard Olsson till ordförande för mötet 

2. Val av sekreterare 
Beslut: 
Mötet valde Marie Arvehell Kolmodin till selcreterare för mötet 

3. Val av justeringsmän och rösträknare 
Beslut: 

Mötet valde Kaj Skärstrand och Mats Andersson ti l l justeringsmän och rösträknare 

4. Styrelsens och revisorernas berättelse 
Beslut: 
Ordförande Rickard Olsson gick igenom föregående årsprotokoU och förvaltningsberättelsen för 
det gångna året 2017. 
Mötet godkände förvaltningsberättelsen 

Revisor Håkan Persson gick igenom revisionsberättelsen för det gångna året 2017. 
Håkan påpekade att årsbeskedet för Securan är missvisande och att resultatet bör justeras för Eget 
kapital tills nästa årsmöte 
Håkan Persson och Mats Andersson har granskat räkenskapen och tillstyrker resultat och 
balansrälcning. 

5. Ansvarsfrihet för styrelsen 
Beslut: 
Mötet beslutade om ansvarsfrihet för styrelsen för verksamhetsåret 2018 

6. Framställning från styrelsen eller motioner från medlemmarna 

Inga motioner har inkommit t i l l styrelsen 



7. Ersättning till styrelsen 
Beslut: 
Mötet godkände att arvoden för styrelsen Iwarstår enl. föregående år. 
100 kr i en fast ersättning, 150kr /styrelsemöte och 100 ler /arbetad timma 

8. Styrelsen förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd 
Beslut: 
Mötet godkände årsavgiften och fastställde att uttaxeringen för varje andel skall vara 12001a-/ andel. 
Debiteringslängden justeras med en tillkommande fastighet Borg 13:88 och består av 65 st fastigheter 
varav 64 st betalande. 
Budget ligger oförändrad. Intäkterna är densamma. 
Asfaltering kommer att krävas på vissa ställen i området och vägskyltarna kommer att bytas ut under 
2018. 

9. Val av styrelse, styrelseordförande och suppleanter 
Beslut: 

Rickard Olsson styrelseledamot har 1 år Icvar på sitt uppdrag 
Marie Arvehell styrelseledamot har 1 år kvar på sitt uppdrag 
Mötet valde Peldca Pöllänen til l styrelseledamot på 2 år 
Mötet valde Carina Lundahl til l styrelseledamot på 2 år 
Patrik Edberg suppleant har 1 år kvar på sitt uppdrag 
Mötet valde Emelie Harnestam till suppleant på 2 år 

10. Val av revisor och suppleant 
Beslut: 
Mats Andersson revisor har 1 år kvar på sitt uppdrag 
Mötet valde Håkan Persson till omvald revisor på 2 år 
Mötet valde Oskar Käcker t i l l revisionssuppleant på 1 år 

11. Val av valberedning 
Beslut: 
Mötet valde Håkan Persson och Mats Andersson i valberedningen på 1 år, Johaima Hj ärtström vald som 
suppleant. 
Håkan Persson är sammanlcallande för valberedningen. Styrelsen rapporterar i god tid före nästa årsmöte 
vilka ledamöter som ämnar lämna sitt uppdrag. 



12. Övriga frågor 

-Vatten samlas på Sikgången vilket gör att det blir mycket halt när det fryser, svårt att säga vad det 
beror på att vatten inte kan rinna undan, behövs det göra diken, eller dränering? 
Kollar på detta när styrelsen går vägsyn 9/5 2018. 

-Diskussion om hur ansvaret är förfastighetsägaren utanför sin egen fastighet,vad gäller och hur 
långt ut sträcker sig ansvaret? 
Kollas med REV vad som gäller.' i 

-Snöröjning diskuterades då det borde snöröjts mer än vad som gjorts och även att det sker sent på 
kvällarna. Behövs det göras n)4t avtal? 
Rickard bokar möte med Rydberg. 

-Säl<Tare cykel/gångväg til l Borgs kyrka, eller forbättring av cykelvägen genom spökis, inget for 
vägförening men alla tyckte att det vore bra då vägen är smal och det blivit mycket mer trafik nä 
när Strandhugget byggts ut. 

Vid Protokollet: 

MaHe Arvehell liolmodin, sekreterare Rickard Olsson, ordförande 

Justeras: 

^ )^m^. 
Kaj Skärstrand 

Justeras: 

Mats Andersson 


